



8101

Dry Foam Carpet Cleaner

This is a concentrated dry foam carpet cleaner, specifically designed for pure wool carpets, crystals form after condensed foam dried out, which can easily be removed by vacuum cleaner, restore the carpet back to its original luster and softness. Phosphate-free formulations, environmental conservation. Also suitable to cleaning all types of carpet and other woven fabric.

亮麗潔高泡地毯清潔劑

本產品是一種濃縮地毯乾泡清潔劑，專為純羊毛地毯設計，泡沫乾後能形成分散結晶，容易被吸塵機吸除，令地毯恢復原有光澤及柔軟。無磷配方，環保節約。並適用於清洗其他各種類型地毯及編織物。

Product Code/ 產品編號: 308101

Dilution/ 稀釋比例 1:10-1:30

Pack Size/ 包裝規格: 4 X 5L



8102

Low Foam Carpet Extraction Cleaner

This low foam carpet cleaner is a professional deep cleaning formula. Applicable to all types of injection / extraction machine, super cleaning ability and the unique low-foam technology, will not cause damage of the cleaning equipment, can remove both water-soluble and grease stains easily.

亮麗潔低泡地毯清潔劑

亮麗潔低泡地毯清潔劑是最深層清洗的專業配方。適用於各類型噴射/抽洗機，超強的去污清潔能力，特有的低泡沫技術，不會對清洗設備造成損壞，可清除水溶性及油脂污。

Product Code/ 產品編號: 308102

Dilution/ 稀釋比例 1:10-1:20

Pack Size/ 包裝規格: 4 X 5L



8103

Spot Remover

This product can quickly remove the water stains, grease stain, particularly difficult stains on carpet. Contains no cation, non-oxides and irritation chemical composition, easy to use, fast drying, apply to all non-fading carpet.

亮麗潔地毯除漬劑

本產品能迅速去除地毯上的水漬，油漬等，特別能去除地毯上難以洗淨的污垢。不含陽離子，無氧化物和刺激的化學成分，使用方便，乾燥快。適用於所有不褪色的地毯。

Product Code/ 產品編號: 308103

Dilution/ 稀釋比例 1:1 - 1:10

Pack Size/ 包裝規格: 4 X 5L



8104

Defoamer

This product is specially designed for use with cleaning chemicals. can quickly reduce detergent foam and prevent moisture entering the interior of the machine and cause damage. The product is especially suitable for extraction cleaning to remove excess foam in the waste water tank. This is an organic silicone has very good effect.

亮麗潔消泡劑

本產品是專門為配合清潔劑使用而調配的，能迅速消除清潔劑產生的泡沫，防止水份進入機器內部而損壞機器。該產品特別適用於地毯抽洗時廢水箱中去除泡沫。是屬於有機矽類化泡劑，效果十分明顯。

Product Code/ 產品編號: 308104

Pack Size/ 包裝規格: 4 X 5L